
Geachte heer, mevrouw, 

Graag uw aandacht voor het volgende. Komende donderdag staat het onderwerp 'Sluitingstijden 
coffeeshops' ter kennisgeving op de agenda van de commissie Bestuur. Het onderwerp is echter te 
belangrijk om als hamerstuk te laten passeren. Daarom willen wij u vragen het te agenderen voor 
een uitvoeriger bespreking op de eerstvolgende vergadering. 

Ter toelichting: In november vorig jaar heeft de burgemeester het Keurmerk Coffeeshops uitgereikt 
aan een aantal coffeeshophouders. Dit keurmerk is tot stand gekomen op initiatief van de 
coffeeshophouders in nauwe samenwerking met verschillende afdelingen van de gemeente, de GGD 
en een aantal maatschappelijke organisaties. 

De totstandkoming van het keurmerk kan gezien worden als een uitvloeisel van de druk die de 
gemeenteraad op de burgemeester heeft uitgeoefend om de dialoog met de coffeeshophouders aan 
te gaan. 

Aan de vooravond van de uitreiking van het keurmerk werd plotseling een beperking van de 
sluitingstijden aangekondigd als onderdeel van het nieuwe coffeeshopbeleid. 

Namens het Team Haarlemse Coffeeshops heeft voorzitter Wilco Sijm hiertegen krachtig 
geprotesteerd (zie bijlage). Vervolgens is de gewraakte paragraaf uit het door de raad aangenomen 
coffeeshopbeleid geschrapt. Een terechte beslissing, op zowel inhoudelijke als procedurele gronden, 
dus waarom wordt het dan langs deze weg dan aan het door uw raad goedgekeurde beleid 
toegevoegd? 

Onze voornaamste bezwaren: 
• Eenzijdig aanpassing van het concept-coffeeshopbeleid zonder enig overleg met de bond 

over de openingstijden. 
• De aanleiding voor de wijziging was dat er bij één coffeeshop overlast was geconstateerd. 

Deze overlast was inmiddels effectief opgelost. Waarom dan toch deze maatregel? 
• En waarom deze maatregel voor de totale branche? Eerder heeft de gemeente gezegd 

maatwerk te leveren bij de beoordeling van afzonderlijke ondernemers. 
• Coffeeshops vervullen een belangrijke maatschappelijk rol bij het scheiden der markten voor 

hard- en softdrugs en het bestrijden van overlast op straat. Die rol spelen wij niet alleen 
overdag, maar juist ook in de avond en in de nacht. 

Op bovengenoemde brief is van officiële zijde geen reactie gekomen. Niettemin mochten wij uit de 
media vernemen dat de burgemeester nog altijd van plan was om de openingstijden te wijzigen. Nog 
steeds zonder enig overleg met de branche maakte hij zijn voornemen wereldkundig, en staat de 
wijziging nu als hamerstuk op de agenda voor aanstaande donderdag (zie bijlage "Coffeeshops 
eerder dicht in 2015" en ook: 
http://www.rtvnh.nl/nieuws/146159). 

Wij vertrouwen erop dat u met deze gang van zaken net zo min als wij genoegen neemt. 

Indien u nader met ons over deze kwestie wilt overleggen, neemt u dan gerust contact op, telefonisch of per 
mail. Of -nog beter- u bent van harte welkom voor een kopje koffie in onze shop: Take Away, Nassaulaan 54. 

In afwachting van uw reactie. 



Coffeeshops eerder dicht in 2015 
Nieuws 
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Per 1 januari 2015 wil burgemeester Bernt Schneiders dat negen Haarlemse coffeeshops dagelijks 
eerder sluiten. Het doel is om hiermee de parkeer- en geluidsoverlast rond de coffeeshops terug te 
dringen. 

Schneiders wil dat de shops doordeweeks uiterlijk om 00.30 uur sluiten en in het weekend om 01.00 
uur. Nu mogen 9 van de 16 coffeeshops nog langer open blijven, zo meldt nieuwspartner Haarlem 105. 

Het gaat om de volgende 9 shops: Uturn aan de Nassaulaan. The Lounge aan de Doelstraat, Easy Going 
in de Barrevoetestraat, Maxlmillian op de Gedempte Oude Gracht, Willie Wortel Sativa aan de Kruisweg, 
Willie Wortel Slnsemilia aan het Houtplein, Willie wortel Indica aan de Koudenhorn. Jom Usaan de 
Smedestraat en de Key West aan de Schoterweg. 

Het besluit van burgemeester Schneiders wordt later dit jaar voorgelegd aan de Haarlemse 
gemeenteraad en naar alle waarschijnlijkheid zullen deze 9 ook eerder gaan sluiten net ais de rest. 



Haarlem, 14 oktober 2013 

Gemeente Haarlem 
Afd. Bedrijven en Omgeving 
Mw. C. Hageman 
- per e-mail verzonden 

Onderwerp: concept-coffeeshopbeleid 2013/verruiming sluitingstijden 

Geachte mevrouw Hageman, 

U verzocht ons om een reactie op het concept-coffeeshopbeleid 2013. 

In de afgelopen periode is er door de gemeente en onze bond zeer constructief en prettig 
samengewerkt. Met u constateren wij dat er een keurmerk is opgesteld dat alle betrokken partijen 
tot tevredenheid stemt. 

Wij kunnen ons dan ook vrijwel volledig vinden in de inhoud van het voorliggende voorste! tot 
wijziging van het Haarlemse coffeeshopbeleid. 

Er is een punt waar wij het niet mee eens zijn. De openingstijden zijn in de overleggen nooit aan de 
orde geweest, wij zijn verrast - en onaangenaam verrast - door de voorgestelde beperking. Ons 
inziens heeft het proces dat heeft geleid tot de totstandkoming van het concept lang genoeg geduurd 
om dit in alle rust met elkaar te bespreken. Wij stellen vast dat van die ruime gelegenheid geen 
gebruik is gemaakt, en wij nu op het laatste moment opeens worden geconfronteerd met deze voor 
onze bestaansmogelijkheden zeer essentiële toevoeging, die diep ingrijpt in onze bedrijfsvoering en 
de werkgelegenheid die wij onze medewerkers bieden. 

Waar verruiming van de openingstijden voor de hand zou liggen om voor te stellen, gelet op het feit 
dat ons land zich steeds meer ontwikkelt in de richting van een 24-uurseconomie, stelt u juist een 
beperking voor. De aanleiding, zo heeft u ons mondeling laten weten zijn de overlastsituaties die zich 
de afgelopen (zonnige!) zomer bij twee shops hebben voorgedaan. 

Wij begrijpen uw bezorgdheid en delen uw wens om overlast zo veel mogelijk te beperken. Aan de 
leefbaarheid van onze omgeving hechten wij veel belang. Daarom zijn wij verheugd dat volgens onze 
informatie de overlastsituaties van de afgelopen naar tevredenheid en in goed overleg tussen de 
ondernemers en wijkraad, actiecomité, gemeente en politie zijn opgelost. Wij beschouwen deze 
overlast daarom als incidenteel, en geen rechtvaardiging voor een structurele en collectieve 
maatregel. 

De betrokken ondernemers hebben adequaat gereageerd en kostbare maatregelen getroffen. Bij een 
shop is een gastheer aangesteld, zijn er geen klachten meer en is de buurt volgens onze informatie 
nu tevreden. De andere shop heeft uit eigen beweging gekozen voor een beperking van de 
openstelling. Dus welk probleem wil de gemeente hier nog oplossen? 



Met bovenstaande is feitelijk bewezen dat individuele ondernemers prima in staat zijn met hun 
nabije omgeving rekening te houden en tot werkbare afspraken komen zodra er klachten zijn. Dit 
succes lijkt nu aanleiding te vormen voor het collectief straffen van de gehele branche. 

Wij zijn van mening dat de coffeeshop een belangrijke maatschappelijk rol vervullen bij het scheiden 
der markten en het bestrijden van overlast op straat. Die rol spelen wij niet alleen overdag, maar 
juist ook in de avond en in de nacht. 

Door uw voorstel zijn Haarlemmers, die nu nog tot twee uur doordeweeks en vier uur in het 
weekend in de coffeeshop voor het roken van hun jointje terechtkunnen, straks na half een 
doordeweeks en een uur in het weekend aangewezen op de natte horeca, waar ze met hun cannabis 
in de regel niet welkom zijn. Wil de gemeente echt meer druk op de cafe's en meer overlast van 
café's, terwijl wij onlangs nog uit de mond van een met de coffeeshops belast politieambtenaar 
mochten optekenen: "Ik heb liever 10 coffeeshops dan 1 café."? 

Wij hopen van niet. 

Hoogachtend, 

Wilco Sijm 
Voorzitter Team Haarlemse Coffeeshops 


